


     河北梵欧轴承贸易有限公司是一家集设计、研发为一体的专业滑

动轴承产业，本公司生产轴承加工工艺精湛，生产设备先进，检测手

段完备，产品质量稳定可靠，深受用户信赖。主要生产的产品系列有

无油润滑轴承、水润滑轴承、镶嵌固体润滑轴承、边界润滑轴承、油

润 滑 轴 承、脂 润 滑 轴 承 等 全 系 列 滑 动 轴 承 。公 司 严 格 按 照

ISO001:2008体系标准管理企业并组织生产，产品深受客户的信任。

产品基本销往欧美、东南亚、中东等国家和地区，年产各类轴承500

万套。

  我们秉承为客户提供“最好的产品、最好的服务”的理念，坚持以

持续的技术改进和科学管理，不断完善质量保证体系和售后服务体

系，为客户提供系统性解决方案；我们始终以人为本，我们相信有

优秀的员工和优秀的团队才会有优质的产品和服务：我们一直致力

于打造诚信的“FO”品牌，力求通过科学的管理，执行严格的质量标

准，细致入微的质量控制措施，提升产品品质和服务质量，为全球消

费者提供高品质的产品和优质的服务，与每一位合作伙伴共同实现

“成长、成功、成就”是FO人永完不变的梦想。

     Hebei FO Bearings Trading Co., Ltd. is a collection of design, research and development 

as one of the professional sliding bearing industry, the company produces bearing 

processing technology, advanced production equipment, complete testing means, stable 

and reliable product quality, trusted by users. The main product series are oil-lubricated 

bearings, water-lubricated bearings, inlaid solid lubricated bearings, boundary lubricated 

bearings, oil-lubricated bearings, grease-lubricated bearings and other full range of sliding 

bearings. The company strictly follows the ISO001:2008 system standard to manage the 

enterprise and organize production, and the products are deeply trusted by customers. The 

products are basically sold to Europe, America, Southeast Asia, the Middle East and other 

countries and regions, with an annual output of 5 million sets of various types of bearings.

     We adhere to the concept of providing customers with " the best products and the best 

service", adhere to continuous technological improvement and scientific management, 

constantly improve the quality assurance system and after-sales service system, and 

provide customers with systematic solutions; We are always people-oriented, we believe 

that there are excellent employees and excellent team will have high-quality products and 

services: we have been committed to building the integrity of the “FO" brand, and strive to 

improve product quality and service quality through scientific management, the 

implementation of strict quality standards, meticulous quality control measures, to provide 

global consumers with high-quality products and quality services, and every partner to 

achieve "growth, success, achievement" is the dream of FO people forever.






















